
Zápisnica 
 

zo  zasadnutia komisie  investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ konanej na MsÚ v Galante dňa 

12.01.2023 

 
V Galante dňa 16.01.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie p. Ing. Zoltán Kővágó privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie 
s nasledovným programom:  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Aktivity v oblasti životného prostredia 
3. Investičný zámer - Kolónia II 
4. Investičný zámer – Poľníček 
5. Investičný zámer – Bytové domy WEST 5 
6. Investičný zámer – Bytové domy Las Palmas  
7. Investičný zámer -  IBV Perla Nebojsa 
8. Investičný zámer tenisový areál Nebojsa 
9. Venčovisko psov – investičný zámer mesta Galanta 
10. SPF – prevod pozemkov 
11. Ukončenie spolupráce s Metrostav DS a.s. 
12. TC Galandia – odovzdanie majetku do správy 
13. Nájomné byty – informatívna správa 
14. Platené parkovanie 
15. Diskusia  
16. Záver 

 

Z dôvodu, že zasadnutie komisie bolo časovo obmedzené na dve hodiny sa prítomní 

členovia dohodli a odsúhlasili, že investičné zámery (body č.3 až č.8) sa prerokujú na 

mimoriadnom zasadnutí komisie IV ŽP KP VP a D, ktoré sa uskutoční 18.01.2023 o 15,00 

v malej zasadačke MsÚ Galanta. 

     K bodu č.2  

Aktivity v oblasti životného prostredia 
 
Materiál predložila: Mgr. Daniela Amrichová 

Komisia materiál prerokovala. Bod č.1, ktorým bolo vyhodnotenie poskytnutej dotácie 
z rozpočtu mesta Galanta na rok 2022 na aktivity v oblasti životného prostredia komisia 
zobrala jednohlasne na vedomie. Z bodom č.2, ktorým bol návrh výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Galanta na rok 2023 na aktivity v oblasti 
životného prostredia komisia jednohlasne súhlasí.   

 

K bodu č.9 

Venčovisko psov – investičný zámer mesta Galanta 
  
Materiál predložila: Eva Vašáková 



Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zámerom mesta Galanta vybudovať 
venčovisko psov v navrhovanej lokalite, s tým že mesto Galanta v ďalšom stupni prípravných 
prác zoptimalizuje náklady na vybudovanie venčoviska, priestor venčoviska sa rozdelí na dva 
sektory (jeden pre menšie plemená psov, druhý pre veľké plemená psov). Z dôvodu tesnej 
blízkosti cintorína je potrebné prehodnotiť či takéto využitie daného priestoru nebude mať 
rušivý dosah na okolie. 

 

K bodu č.10 

SPF – prevod pozemkov 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí z bezodplatným prevodom pozemkov 
nachádzajúcich sa pod stavbou nájomných bytov a ich dopravného napojenia na cestu II/507, 
ktoré sú vo vlastníctve SR a v správe SPF.   

 

K bodu č.11 

Ukončenie spolupráce s Metrostav DS a.s. 
 

Materiál predložila: Eva Vašáková  
 
Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie na vedomie dohodu o ukončení Zmluvy 
o dielo č. 22040/428 a vzájomnom vyrovnaní so spoločnosťou Metrostav DS a.s.   

 
K bodu č.12 

TC Galandia – odovzdanie majetku do správy 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková  
 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie na vedomie správu o odovzdaní majetku do 
správy TC Galandia v zmysle Dohody o urovnaní voči dodávateľovi stavby AVA stav s.r.o.  

 

K bodu č.13 

Nájomné byty – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 
 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne berie na vedomie informatívnu správu  - Výstavba 
nájomných bytových domov.  

 

K bodu č.14 

Platené parkovanie – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 
 



Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie.   

 

K bodu č.15 

Diskusia 
 
Viceprimátor mesta Galanta Peter Závodský informoval členov komisie a pracovníkov mesta 
Galanta z Referátu investícií a dopravy o zámere súkromného investora vybudovať na území 
mesta Galanta parkovací dom. Pre tento zámer je potrebné nájsť vhodnú lokalitu, v ktorej má 
mesto Galanta  pozemky vo výlučnom vlastníctve, na ktorých by sa stavba v budúcnosti mohla 
realizovať.  

Zsolt Takáč navrhuje aby sa upravila prevádzková doba na multifunkčných ihriskách na 
sídlisku Nová doba a na ul. Krásnej. Žiada o predĺženie prevádzkovej doby na daných 
ihriskách. 

Zsolt Takáč ďalej navrhuje zmeniť VZN mesta Galanta č. 55/2010 o určení pravidiel času 
predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Galanta v letnom období. 

 

 
                       Ing. Zoltán Kővágó v.r. 
                           predseda komisie 

 
 
Záznam spracoval: Slavomír Javor, v.r. 


